
Posudek na bakalářskou práci Márie Mantičové 

 

Práce na této práci probíhala celkem zvláštním způsobem. Mária nejdříve odvedla poměrně 

heroický výkon na poli vyhledávání a hodnocení relevantních článků, pak se na delší dobu 

odmlčela a až několik měsíců před odevzdáním „povstala z mrtvých“ a bakalářka začala 

opravdu vznikat. Ovšem tak pomalu, že jsem nakonec asi třetinu textu ani neviděl. Ale 

nakonec proč ne – nemusím přeci vidět všechno, že… Tematicky je tato práce oproti dalším 

dvěma bakalářkám, kterém jsem měl tu radost k letošním podzimním obhajobám přivést, 

trochu méně pronikavá, v čemž je však studentka nevinně. Možná o to snadnější bylo zase její 

zpracování a o to zdařilejší se nakonec jeví výsledek. (Mimochodem pokud by to byla pravda, 

a ne pouze můj dojem, je to trochu varovný signál pro naši přeslavnou matičku univerzitu 

hrající si na vědeckou excelenci, a přitom vesele funící spolu s tupým stádem v honbě za 

masovou vzdělaností – to je však jinou debatu v jiném fóru.) Jinak nemám nic moc, co bych 

jako školitel měl dodat: studentka si osvojila práci s vědeckou literaturou, naučila se jí 

kriticky rozebírat a samostatně interpretovat. Její bakalářka neoslní, ani neurazí. Kritéria pro 

udělení titulu bakalář splňuje. 
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